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متن پرسش

سلام بر حضرت استاد طاهرزاده حفظه االله تعالی: با توجه به روایت مشهور زیر که اکثرا با آن آشنا

هستند لطف بفرماد با توجه به فرمایش امام صادق (ع) انسان اگر بخواهد به این روایت عمل کند

باید چقدر این اذکار را بخواند و شرایط خاص و ... ندارد؟ ممنون از لطف شما. التماس دعاع خیر. امام

صادق(ع): از چهار گروهی که از چهار چیز می ترسند و نسبت به آن نگران هستند، تعجب می کنم، چرا

به چهار چیز پناه نمی برند: ۱. آنکه از ترس می نالد، چرا به این کلام خداوند عزّوجل پناه نمی برد که

فرموده است: «حسبنا االله و نعم الوکیل؛ [لطف و یاری] خدا برای ما بس است و چه خوب وکیلی

است!».

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: کدام اذکار؟ موفق باشید


